



Информационный запрос в Ракверскую гимназию

Teabenõue Rakvere Gümnaasiumile

Request for information to Rakvere Gymnasium

17-06-2013



Ракверская гимназия
Вабадузе 1, Раквере 44316
post@rakgym.edu.ee

Вход.: 07.06. 2013 nr 2-32/157-2
Исход.: 17.06.2013 nr MR-17061301

ИНФОРМАЦИОННЫЙ ЗАПРОС

Обращаемся к Вам на основании ч. 1 ст. 4 Закона о публичной информации.

В соответствии с ч. 1 ст. 4 Положения о Ракверской гимназии в основной школе гимназии есть классы с эстонским и русским языком обучения.

П. 1.2 Распоряжения Ракверской горуправы № 196 от 11.03.2013 «Об утверждении количества классов, открывающихся в 2013/2014 учебном году в общеобразовательных школах города Раквере» устанавливает, что в Ракверской гимназии открывается три первых класса. Из Вашего ответа от 30.05.2013 на наш запрос следует, что все эти классы с эстонским языком обучения.

Согласно ч. 1 ст. 1 Постановления Ракверской горуправы № 3 от 18.02.2013 «Об условиях и порядке приёма в Ракверскую гимназию» регистрация поступающих в первый класс основной школы Ракверской гимназии начинается с первого понедельника апреля текущего года (т. е. с 01.04.2013).

В Вашем ответе от 07.06.2013 на наш запрос сообщается, что в 2013/2014 учебном году первый класс с русским языком обучения не был открыт, поскольку не поступало заявлений от родителей.

Исходя из вышеизложенного и руководствуясь ч. 1 ст. 18 Закона о публичной информации просим сообщить каким образом родители могли подать заявления в первый класс с русским языком обучения, если возможность подачи заявлений возникла только после того как уже были сформированы первые классы только с эстонским языком обучения?

С уважением,

/подписано дигитально/

Мстислав Русаков
Председатель Правления
НКО «Русская школа Эстонии»



Rakvere Gümnaasium
Vabaduse 1, Rakvere 44316
post@rakgym.edu.ee

Teie: 07.06.2013 nr 2-32/157-2
Meie: 17.06.2013 nr MR-01061301

TEABENÕUE

Pöördume Teie poole Avaliku teabe seaduse § 4 lg 1 alusel.

Vastavalt Rakvere Gümnaasiumi Põhimääruse § 4 lg-le 1 kooli põhikoolis on eesti ja vene õppekeeltega klassid.

Rakvere linnavalitsuse 11.03.2013 korraldus nr 196 “Rakvere linna üldhariduskoolides 2013/2014 õppeaastal avatavate klassikomplektide arvu kinnitamine” p 1.2. sätestab, et Rakvere Gümnaasiumis avatakse 3 esimesi klasse klassikomplekti. Teie 30.05.2013 vastusest meie teabenõudele tuleneb, et kõik need klassid on eesti õppekeelele.

Rakvere linnavalitsuse 18.02.2013 määruse nr 3 “Rakvere Gümnaasiumisse vastuvõtmise tingimused ja kord” § 1 lg-ga 1 kooskõlas Rakvere Gümnaasiumi põhikooli 1. klassi sisseastujate registreerimine algab jooksva aasta aprilli esimesest esmaspäevast (s. t. alates 01.04.2013).

Teie 07.06.2013 vastuses meie teabenõudele teatakse, et 2013/2014 õppeaastal vene õppekeelele I klassi ei avatud kuna sooviavaldusi lapsevanematelt ei laekunud.

Ülaltoodust lähtudes ja juhindudes Avaliku teabe seaduse § 18 lg 1 palume teatada mil moel lastevanemad oleksid saanud esitada vene õppekeelele esimesse klassi avaldusi, kui avalduste esitamise võimalus tekkis alles pärast seda, kui olid juba moodustatud esimesed klassid ainult eesti õppekeelele?

Lugupidamisega

/allkirjastatud digitaalselt/

Mstislav Rusakov
MTÜ Vene Kool Eesti
juhatuse esimees



Rakvere Gymnasium
Vabaduse 1, Rakvere 44316
post@rakgym.edu.ee

You: 07.06.2013 nr 2-32/157-2
We: 17.06.2013 nr MR-17061301

REQUEST FOR INFORMATION

We appeal to You following the Public Information Law (Article 4, part 1).

According to the Statute of Rakvere Gymnasium (paragraph 4, part 1), the basic school has classes with Estonian and Russian languages of instruction.

Rakvere City Government order no. 196 made on 11th of March 2013 "An approval of a number of classes in Rakvere city schools for 2013/2014 academic year " p 1.2. states that Rakvere Gymnasium opens three first classes. Your response made on 30.05.2013 to our request for information states that all of these classes are with Estonian language of instructions.

In accordance with § 1 part 1 of Rakvere City Government regulation no. 3 from 18th of February 2013 "Conditions and procedures for enrolment to Rakvere Gymnasium", a registration for enrolment to the first classes of Rakvere Gymnasium starts on the first day in April of the current year (i.e. from 01.04.2013).

From Your reply made on 07.06.2013 to our request for information, it follows that for the academic year 2013/2014 there will not be first classes with Russian language of instructions since there were no such enrolment applications from children's parents.

Considering the above and following the Public Information Law (Article 18, part 1), please let us know in which form children's parents could have made the applications for children's enrolment to the first class with Russian language of instructions, if a possibility to make the enrolment applications to the first classes of Rakvere Gymnasium emerged after the decision to form only first classes with Estonian language of instructions.

Best Regards

/digitally signed/

Mstislav Rusakov
NGO "Russian School of Estonia"
Chairman of the Board